
Vergadering VuilnisOproer/AlcoholVrijeBorrel BuurtBlikVangers

Voorzitter: Jan
Locatie: Natuurkamer, President Allendelaan 4, 1064 GW Amsterdam
Eten en Borrel start 18:00/ Start Vergadering: 19:00
Toelichting:
Vanavond staat in het teken van de BBV’er. Wat houdt BuurtBlikVanger zijn nou precies in?
Het VuilnisOproer heeft daar veel ideeën over en iedere BBV’er geeft er zijn eigen draai aan.
We laten BBV’ers aan het woord die dat willen om hun ervaringen te horen m.b.t.
systeemverandering, knelpunten, wat denken zij dat het BBV’er zijn inhoudt en waar
behoefte aan is.

Aanwezig:
Jan, Peter vd Vliet, Pauline, Kees, Jos, Hettie, Marion, Anne, Roy, Wanda, Jeroen, Peter
Stellingwerff, Nico, Jan Willem, Attie, Nazmi, Jorine, Tienke, Truus, Koos
Iets later: Redouan, Jacqueline, Eric en vriend Jarl.

Opening met kort rondje voorstellen, nieuwtjes en agendavaststelling.
Jan heet iedereen welkom. Er zijn veel nieuwe gezichten en om het voorstelrondje kort te
houden, vraagt Jan iedereen alleen even naam & buurt en eventuele bijzonderheden/ rol te
noemen.

● Jan/ Noorderhof/ voorzitter VO
● Peter vd V/ regisseur Nieuw Samenspel bij de gemeente/ linking pin tussen

gemeente en VO
● Paulien/ Dobbebuurt/ educatie Plastic Soep
● Kees/ Naast Calland Lyceum/ containeradoptant
● Jos/ Callandlaan/ containeradoptant
● Hetty/ Jacob Geelbuurt/ containeradoptant
● Marion/ buurt grenzend aan Eendrachtspark
● Anne/ Slotermeer/ secretariaat VO
● Roy/ Slotervaart Noord/ containeradoptant/ Heeft Boom van Verdienste gewonnen
● Wanda/ Slotervaart Noord in de buurt van Lelylaan
● Jeroen/ Purmerend/ gebiedsmakelaar stadsdeel Slotermeer-Geuzenveld/ gemeente
● Peter/ Tussen Clauskindereweg en Wolbrantskerkweg/ Winnaar van de Schoonste

Straat in Osdorp
● Nico/ Osdorp/ containeradoptant
● Jan Willem/ Geuzenveld/ containeradoptant
● Attie/ Nieuw-Sloten/ containeradoptant
● Nazmi/ dagelijks bestuurder van Nieuw-West/ gemeente
● Jorine/ Slotermeer/ Sloterstrand en Plein 40-45
● Tienke/ Noorderhof
● Truus/ Osdorp/ containeradoptant
● Koos/ Natuurkamer/ confusiusbuurt/ Penningmeester VO
● Redouan/ Wildeman (geen BBV’er)
● Eric/ Slotervaart/ BBV-er
● Jarl/ vriend Eric



Mededelingen voorzitter
Op 18 januari is er geprikt in Osdorp, op initiatief van de gemeente door gebiedsmakelaars
Kenan Tas en Maida du Mee. Er deden zo’n zestig mensen aan mee. Er is veel vuil geprikt,
maar er zijn ook contacten gelegd en ideeën ontstaan. Door het succes is het idee ontstaan
om dit vaker vanuit de gemeente te organiseren en het VO kan daaraan bijdragen: Estafette
prikactie. Er is al een aanmelding binnengekomen (Sloterdijk), echter op een dag dat Jan
niet kan (20 februari 16 uur). Vraag is of iemand de organisatie hiervan kan oppakken?
Wanda wilde wel, maar kan niet. Ook Slotermeer-Geuzenveld doet mee op 25 april
(Tuinstadhuis 14 uur)

Koffie in ruil voor zwerfvuil werd gisteren op social media gepubliceerd. Jan was benieuwd
hoeveel mensen dat bereikt heeft na 24 uur. Jeroen heeft het voorbij zien komen.

Jan is gevraagd zitting te nemen in de bewonersraad van EigenWijks. Hij heeft echter een te
volle agenda en vraagt of iemand anders van het VO interesse heeft om dit te doen?
Jan-Willem geeft aan dat hij er vanuit andere redenen al bij zit. Peter van der Vliet wil de rol
en het belang ervan graag toelichten. Juist EigenWijks draagt bij aan
leefbaarsheidsoverleggen om het gat tussen de buurtbewoners en de gemeente te
verkleinen. Wanda is geïnteresseerd, maar liefst in een duorol met regiegroep. Jan gaat
verder informeren.

Jan heeft eind vorig jaar contact gezocht met moskeebesturen. Hij is daarop uitgenodigd om
een presentatie te houden tijdens de Ramadanvergadering, echter wederom op een dag dat
hij verhinderd is (21 februari). Zijn doel is om de moskeeën ertoe te bewegen om afval en
VO op te nemen in hun preken. Ook voor deze rol zoekt hij iemand die dat leuk vindt om te
doen? Anne biedt aan het op te pakken. Peter van der Vliet wil wel mee met Anne.

Het busje van Peter S. Peter gaf net al aan dat er in zijn buurt, ook achter hekken op
corporatiegebied, veel vuil ligt. Achter die hekken kunnen buurtbewoners er niet bij, dus zou
het wel zo goed zijn als corporaties meewerken aan het schoonhouden van die plekken.
Daarnaast had Peter behoefte aan een grote container, dus die komt er ook. We hebben
echter vervoer nodig om de container vanuit Ransdorp bij Peter te krijgen. Heeft iemand
wellicht een busje of aanhanger beschikbaar voor deze klus? Jeroen denkt wel iemand te
weten die dit op zich kan/ wil nemen.

Jan heeft een tas met hesjes beschikbaar, voor degenen die dat willen. Er liggen tevens
witte tasjes met een oud logo; die mag iedereen meenemen, zoveel als je wilt/ nodig hebt.

Plan Redouan. Korte voorgeschiedenis. Eind 2022 opperde Redouan een plan om het
grofvuilprobleem in de Wildemanbuurt aan te pakken. Idee was om daarvoor geld los te
krijgen via Nationaal Programma Samen Nieuw-West. In eerste instantie bood VO aan om te
helpen bij het schrijven van een plan, dat is echter niet doorgegaan, omdat Redouan met
een andere partij in zee ging, t.w. Hans Krikke en Badoud (oud-stadsdeelvoorzitter). Beiden
zijn uit beeld momenteel, waardoor het plan weer in beeld is bij VO. Het plan is inmiddels
langs het eerste opgave team van het Nationaal Programma geweest en langs het
stadsdeelbestuur. Vanmiddag heeft Jan het kunnen lezen (er is nog geen pdf beschikbaar).
Het ziet er goed uit; het verdient de steun van het VO. Het wordt wel commercieel
ingestoken. Er worden realistische bedragen genoemd. Redouan heeft aangegeven dat het



werk in de pilot van drie maanden door vrijwilligers gedaan kan worden (geen salariskosten
dus). Wordt dit werk wél betaald, dan komt dat neer op zo’n 98.000 euro. Personeel is dus
een grote kostenpost. Op lange termijn moeten er wel mensen in vaste dienst komen, want
het plan kan niet op alleen vrijwilligers draaien. Wil VO haar naam hieraan verbinden? Jan
wil dit graag peilen. Nazmi wil graag hierop inhaken. ‘Ik ken het plan, maar heb het nog niet
gezien of goedgekeurd. Er is nog geen besluit genomen. Grof afval inzamelen en
verduurzamen, daar zit ook een wettelijke kant aan vast. Het moet nog blijken of dit juridisch
kan en mag. Ik wil het wel een kans geven.’
Jan gaat verder. Afval op straat is eigendom van de gemeente. Neem je dat weg, dan steel
je dus van de gemeente. Dat betekent dat het niet zomaar geregeld is, dat moet uitgezocht
worden.
Parallel aan dit plan is er nog een plan in Nieuw-West. Dat stamt uit 2017/2018. Het behelst
een plan van Jeroen, genaamd Schone Kans, in de Dichters-, Couperusbuurt Plein 40-45.
Eigenlijk komen ze op hetzelfde neer. Insteek is iets anders. Maar dat plan wordt helemaal
door de gemeente gedragen en is ook buurtgericht. In dit plan worden zowel bijplaatsingen
als plaatsingen verwijderd, maar er wordt ook tussen de bosjes opgeruimd; een clean-up
van de hele buurt dus, door vijf mensen die met een auto rondrijden gedurende een hele
werkweek. Dat plan heeft al onze steun.
Jeroen licht zijn plan nog eens toe. ‘Er zijn in de wijk gastheren en -vrouwen die vuil
signaleren en rapporteren. Deze mensen worden gestuurd vanuit Sterk in Werk, veelal
mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt. Vanuit die gedachte leek het me een goed
idee om ook mensen in te zetten om de boel op te ruimen, met vervoer en materialen. We
proberen ook buurtconciërges en reguliere schoonmaakteams e.d. aan de mensen te
verbinden. We stemmen e.e.a. op elkaar af. Dit plan is langs vele afdelingen gegaan en gaat
binnenkort van start. Het project bestaat uit een voorman en verder 4 mensen vanuit Sterk in
Werk. Zij zullen 5 dagen in de week actief zijn in de wijk. Na een jaar gaan we meten wat de
meerwaarde van het team is geweest.’
Ik wil eraan toevoegen dat VO momenteel 178 leden telt. Die hebben ‘schoon’ als hobby, en
ze hebben het nooit over geld. Lid nummer 179 is Redouan, doet het juist andersom; hij
denkt na over schoon en heeft daar geld voor nodig.
Daarnaast heeft Nazmi wellicht nog een derde plan (flitsteams).
Al deze plannen starten zo rond 1 april. Het zou mooi zijn als we na de pilotperiode van de
plannen kunnen evalueren hoe de plannen werken.
Nazmi: ‘Wat Jeroen heeft bedacht, is een aanvulling op wat we al hebben. De flexibele
brigade werkt op melding, waarna ze eropaf gaan. Het plan dat Jeroen heeft bedacht is
gestructureerder en gerichter. Wat ik extra wil doen met het geld dat voor 24/25 beschikbaar
is gesteld, is een kleine (zichtbare) aanpak tegen afval, maar ook andere zaken die het
straatbeeld ‘vervuilen’. Denk aan losliggende tegels of kapotte lampen en vuilnisbakken. Wat
ook belangrijk is; als dit plan van Jeroen na een jaar succesvol blijkt, kan het ook in andere
stadsdelen uitgerold worden.’
Jan vervolgt: ‘Dat geldt natuurlijk ook voor Redouan’s plan. We weten tenslotte niet wat het
beste gaat werken.
Wat ergerlijk is, is dat we allemaal vaak busjes zien rijden van Stadswerken, maar ze niet
vaak zien werken en nog altijd veel vuil zien liggen. Waarom kan er op weg naar een
melding, niet nog even een ander probleem dat zij tegenkomen ook opgelost worden, als het
bijv. maar tien minuten kost? Een flitsteam, naar het plan van Nazmi, zou daarvoor een
oplossing kunnen zijn. Ik wil nu graag weten hoe jullie als VO tegenover deze plannen
staan?



Roy: Ik onderschrijf alle drie de plannen. Het herinnert aan plan om Regenbooggroep
mensen te belonen voor schoonmaak activiteiten en dit is gestrand.
Wanda: Hulde voor het plan van Jeroen. Ik vind het ook gewoon fantastisch als dingen van
onderop komen, daarom vind ik Redouan’s plan ook top. En ja, dat ervoor wordt betaald
vind ik niet gek. Jeroen wordt ook gewoon betaald. De continuïteit vind ik voor alle plannen
een punt. Ook voor alle plannen vindt Wanda de communicatie naar bewoners toe
belangrijk, daarmee valt of staat ieder plan.
Jan: er geldt ook een stuk wederkerigheid, bewoners moeten meewerken, blijven melden en
niet afhankelijk worden van de gemeente, dat geldt voor beide plannen.
Marion: Ik heb het gevoel dat er heel veel plannen en projecten spelen, los van elkaar. Er
zijn zoveel mensen mee bezig, moet dat niet samengebracht worden? Bij Sportpark de
Eendracht is de directeur ook bezig met iets van Startpunt, ook Schone Kans?
Jan: Goed punt, maar ik ben daar juist heel blij mee. Zo kunnen we uitproberen wat werkt.
Nazmi: Met het budget en de structuur die we nu hebben, kunnen we niet hoger scoren dan
schoonniveau B. En wij willen schoner. Dus dit soort acties moeten ons leren hoe we met
ditzelfde budget anders kunnen werken. Dit is lerend werken en daarom zijn dit soort pilots
noodzakelijk. Er wordt veel gepraat, maar mensen willen ook iets zien. Ik wil niet meer lezen
en praten, ik wil iets laten zien.
Jeroen: Ik wil graag nog benadrukken dat zowel in Redouan’s als in mijn plan mensen
komen te werken met een afstand tot de arbeidsmarkt. Bij goed functioneren kunnen die
vanuit die positie ook weer doorstromen.
Jan: Ik heb een vraag aan Nazmi over dat B-niveau op schoon gebied. Er bestaat A, B en C.
Naar het centrum, onze rode loper, gaat veel geld, al vind ik het qua schoonheid daar wel
tegenvallen. Ik dacht dat er C-gebieden zijn die daardoor ook minder schoon worden
gemaakt en dat Nieuw-West daaronder viel. Klopt dat?
Nazmi: Dat wordt nu onderzocht, durf ik niet te zeggen.
Jan: Wel belangrijk om te weten, want die niveaus en budgetten per niveau zijn door
wethouders bedacht. Zo gaat er zo’n 80% naar het centrum. De overgebleven 20% moet
dus over de rest van Amsterdam worden verdeeld. Het kan dus onmogelijk in Nieuw-West
net zo schoon zijn als in het centrum en daar heb ik moeite mee.
Nazmi: Daar wil ik graag wat nuance aanbrengen, want in het centrum zijn meer
dagjesmensen en toeristen. Daarom willen we het toerisme ook beter gaan verspreiden,
vandaar dat er ook meer initiatieven in Nieuw-West worden opgestart. Op dit moment zijn
we B in Nieuw-West. Delen kunnen misschien wel naar A-niveau, maar dat betekent tevens
dat er andere delen naar C gaan en dat wil ik niet.
Kees: Dus wat wij in onze vrije tijd opruimen, scheelt de gemeente aan kosten?
Jan: In principe is het prima dat wij als bewoners een incidenteel snoeppapiertje prikken,
maar zodra er fundamenteel iets mis is of als er structurele problemen op het gebied van vuil
voorkomen, moet dat door de gemeente opgelost worden. Wij als VO noteren dat soort
probleemplekken of hotspots samen met de BBV’ers. Nu 94 punten op de lijst. Er wordt nu
echt druk op gezet.
Peter: Ik heb altijd begrepen dat er in de hele stad op niveau B wordt schoongemaakt. Er is
echter een gedifferentieerde kaart waarop staat dat er op drie niveaus wordt
schoongemaakt. Zo’n 70% van de stad wordt op niveau B schoongemaakt, een aantal
plekken in het centrum op niveau A en in de buitenwijken op C. Dat voelt alsof de bodem
onder je werk vandaan wordt getrokken, daar heb ik vragen over gesteld binnen onze
interne vergaderingen. Ik wil die kaart in beeld hebben. We kijken mee in de keuken van de
bestuurders.



Laatste mededeling van de voorzitter is dat er nu 179 leden van het VuilnisOproer zijn. De
laatste maand zijn er 16 bijgekomen. Het is van groot belang dat als je om een schone buurt
geeft, je bij deze club zit. Dichter bij de informatie vanuit de gemeente kom je namelijk niet.
Het is dus ook belangrijk dat wij met z’n allen mensen blijven motiveren om lid te worden.
Hoe meer leden, hoe meer gewicht in de schaal wordt gelegd. We hebben inmiddels 71
BBV’ers, dat gaat ook snel en het aantal buurten in Nieuw-West dat we nu dekken is 56%.

Hoofdonderwerp vanavond: Wat is een BuurtBlikVanger voor jou?
Jan vertelt dat een BBV’er de ogen, oren en neus is van de buurt op het gebied van schoon.
Ze hebben net iets meer interesse en wat meer tijd dan een ander. Ze zijn betrokken en
aanspreekpunt van de buurt. Voor iedereen houdt het echter wat anders in. Vandaar dat een
rondje langs een aantal BBV’ers hem leuk leek.
Pauline: Ik heb een groep opgezet om één keer in de maand de straat schoon te maken.
Jos: Hoofdtaak is voor mij letten op die containers. Regelmatig prikken in de buurt zorgt ook
voor interesse bij voorbijgangers, dus je maakt mensen bekend met het schoonhouden en
opletten. Het stoort mij als er afval ligt en daarom ben ik BBV’er. Ik kwam er onlangs achter
dat de gemeente ook daadwerkelijk reageert als je een melding doet op het juiste
telefoonnummer dat in de BBV-whatsappgroep gedeeld is.
Hettie: Samen met Larissa hebben we Samen Slotervaart, dat sluit aan op VO.
Marion: Meldingen doen, werkt super. Wat me wel stoort, is dat de straten nog vol liggen met
drab van oude bladeren, dat wordt maar niet opgeruimd en sommige fietspaden worden
daardoor wel erg smal.
Hierop reageert Nazmi met de vraag om die straten aan hem door te geven, zodat het
probleem kan worden verholpen (Actiepunt voor Anne/ Jan).
Roy: Ik doe het al jaren, maar er zijn heel veel mensen die veel doen, ook al voor VO
bestond. Het is goed dat mensen meer bewust worden.
Wanda: Ik ben de moderator van de whatsappgroep, daarvoor moet ik soms streng optreden
(sorry daarvoor!). Ik vind het leuk om te zien dat mensen sommige wegen nog niet kennen
die wij wél kennen. Ik vind het ook fijn om te merken dat het aanspreken van mensen en hen
betrekken, werkt.
Peter S.: Je constateert dingen die niet deugen en ziet obstakels. Ik meld alles en dat gaat
vaak niet goed. Dan los ik het soms zelf op. Maar ik zie bijvoorbeeld ook dat er geparkeerd
wordt vóór de containers. Dat betekent dat de ophaalwagen over de auto’s heen moet legen
en dat mag niet. Dat meldt ik ook. En ik stuur wel eens wat door naar Nico. Communicatie is
ook belangrijk.
Nico: Ik heb interesse in alle aspecten van afval. Wat ik prettig vind, is dat er gaandeweg
steeds meer gesprekken ontstaan. Mensen zien me bezig en dat heeft effect. Ik ben blij als
(een deel van) de straat schoon is, dat geeft voldoening. Dan blijft het ook langer schoon.
Het doet iets met mensen. Ik vind dat we moeten werken aan gedragsverandering. Er is een
heel grote groep mensen die zich niet aangesproken voelt op het gebied van wat wij doen.
Jan Willem: Ik vind het prettig om geïnformeerd te worden via de whatsappgroep.
Attie: Ik vind het goed om nu hier bij deze vergadering aanwezig te zijn, want hier hoor ik
heel veel. Ik vind het belangrijk om me niet meer te ergeren en zelf dingen aan te pakken.
Het is ook leuk om complimenten van voorbijgangers te krijgen als je aan het opruimen of
prikken bent of als kinderen willen helpen. Ik spreek veel mensen aan en die luisteren
meestal ook! Nog nooit een brutale mond gehad. Folders deel ik ook uit en ik help mensen
met verkeerd geplaatst vuil.



Jorine: Ik ben BBV’er van drie heel verschillende gebieden, nl Sloterstrand, Plein 40/45 en
Noordzijde. Ik heb ook veel geprikt, nu iets minder, maar wat ik daar leuk aan vond is dat het
heel laagdrempelig is en je snel contact maakt. Het Sloterstrand is binnen drie jaar helemaal
gefikst; er is van alles aan gedaan om er een schoon, fijn gebied van te maken, in
samenwerking met andere buurtbewoners en gedeeltelijk gemeente. Dat drijft mij. Ik probeer
een locatie te bekijken zoals het is, voorbij mijn eigen aannames; dus wat zie ik? Hoe
gebruikt de buurt de locatie en wanneer? Wie wonen er? Wat is er nodig? Zulke observaties
leveren informatie op over hoe een probleem opgelost kan worden. Er is op allerlei gebieden
ruimte te vinden, zowel binnen als buiten de gemeente om.
Truus: Ik ben BBV’er en containeradoptant. Dat laatste bevalt vooral door het
telefoonnummer waarop ik kan melden. Je hebt dan écht contact en een probleem wordt
snel opgepakt en opgelost. Ik prik elke week, heb twee routes. Ik kom daardoor vaak in
contact met buurtbewoners en kinderen die me aanspreken, dat vind ik ook leuk. Zelf spreek
ik ook weleens mensen aan op gedrag.
Jacqueline: Ik ben containeradoptant en eigenlijk gedraag ik me in de rest van de stad als
BBV’er, want als ik ergens iets zie, meld ik het meteen. En het wordt heel snel opgeruimd.
Koos: Voor mij als BBV’er geldt ook dat je je verantwoordelijk voelt voor de buurt of een stuk
van het park en dat je van alles uitprobeert wat binnen jouw mogelijkheden ligt. Of het nou
prikken is of met je vuist op tafel slaan bij een vergadering bij de gemeente of
vrijwilligersgroepen opzetten. En dat dingen in samenspraak met de gemeente gebeuren,
dat vind ik ook belangrijk.

Systeemverbetering (Eric/Nazmi)
Eric wil graag een probleem waar hij tegenaan loopt aankaarten en bij Nazmi neerleggen.
Hij woont vlakbij het Sierplein. Onlangs zijn er zware tegels uit iemands tuin op het grasveld
gedumpt en daarover heeft hij een melding openbare ruimte gedaan. Hij kreeg daarop het
antwoord dat de gemeente het niet kan oplossen vanwege een te zware vrachtwagen die
niet over het grasveld mag rijden. Ook de wijkbeheerder heeft nog niets kunnen doen. Hij
heeft ook de BOA’s van het Sierplein aangesproken en die gaven aan het te melden. Er is
nog altijd niets gebeurd sinds augustus 2023. Zijn vraag is dus hoe dit kan?
Nazmi: Bij mij borrelt boosheid als ik dit hoor, want hieruit blijkt dat ons systeem niet deugt.
Met Peter probeer ik al twee jaar dit soort systeemfouten aan te pakken, dus als de een het
niet oppakt, dat er een signaal naar een ander team gaat. Ik ga het nu oppakken. Structureel
weet ik de oplossing nog niet, maar ik ga ermee aan de slag.
Peter: Ik wil aangeven dat – naast het feit dat dit niet goed gaat bij de gemeente – dat ik ook
de bewoner/ organisatie die zulke tegels dumpt aansprakelijk vind. Ik zou dus ook willen
benadrukken dat buurtbewoners aanspreken hierop belangrijk is, en om het probleem
eventueel gezamenlijk op te lossen.

Vaststellen volgende vergaderdatum en -plaats, alsmede onderwerpen
Wegens tijdgebrek wordt besloten alle resterende agendapunten door te schuiven naar de
volgende vergadering, behalve het vaststellen van de volgende vergaderdatum en -plaats.
De volgende vergadering zal plaatsvinden op 7 maart 2024. Verplaatst, omdat op 29 februari
al de expositie van de Schoon Heel en Veilig Academie is (Tuinstadhuis 16-18uur).

Onderwerpen voor volgende vergadering:
● Doelstellingen 2024
● Peuken campagne 2024



● Grofvuil ophaaldienst laat rommel achter (Truus, Nico, Jan, Peter S.)
● Update maaidossier, weeswinkelwagentjes, “Gun mij je blik”-dossier” (Jan)
● Vapes (Jan)

Rondvraag
Hettie: Hoe kunnen BBV’ers uit elkaars buurt met elkaar in contact komen?
Anne geeft aan over een kaart met namen te beschikken (waar uiteraard zorgvuldig mee
wordt omgesprongen) en Jan kan haar eventueel in contact brengen met anderen.
Verbinding is belangrijk.
Anne: Wanda en ik willen onderzoeken wat de BBV’er nou echt nodig heeft, hoe kan VO
ondersteunen? Als je daar ideeën over hebt, dan ontvangen we die graag per e-mail of in de
whatsappgroep. Daarnaast vragen we ons af of we van de whatsappgroep niet een
communitygroep moeten maken, maar dan wordt die dus wel anders ingericht (op
onderwerp). Is daar behoefte aan? Dit wordt onderzocht.
De volgende vergadering staat in het teken van onze doelen voor 2024. We willen dan ook
graag input over waar we onze aangevraagde budgetten zoal aan moeten besteden. Ook de
peukencampagne (inbreng Larissa) staat op de agenda voor 2024.
Als laatste ben ik op zoek naar foto’s van leuke, prikkende mensen, voor Amber van Rijn
van Communicatie (gemeente).
Nico: Gaan we nog iets met de vapes doen?
Jan: Goed punt, dat we doorschuiven naar de volgende vergadering.
Nazmi: Soms krijgen bewoners de indruk dat melden geen zin heeft. Nieuw-West heeft de
laagste bereidheid om te melden. Hierdoor lijkt het bijvoorbeeld dat dit stadsdeel geen
rattenoverlast heeft, omdat er ‘maar’ 700 meldingen over zijn. Hierdoor komt minder budget
vrij, dus blijf wel melden alsjeblieft. Ook als je het gevoel hebt, dat het geen zin heeft. Het
wordt geregistreerd.
Jorine: Ik wil voorstellen om bij iedere vergadering een BBV’er de ruimte te geven om over
zijn of haar buurt of lopende projecten te vertellen.
Redouan: Ik denk dat er nog meer verbinding moet worden gezocht. Bij scholen, moskeeën
en jongeren op straat, maar er zijn nog zoveel andere groepen. Hoe gaan we die bereiken?
Jan: Ik heb uiteindelijk toch nog een afspraak kunnen maken met de gemeente over het
maaien. Dat project loopt dus nog. Ik heb een toezegging gekregen dat ze weten dat we het
niet toestaan hoe het nu gaat. Het zal besproken worden en dat wordt naar mij
teruggekoppeld.

Actiepunten:
Punten voor de rondvraag van secretariaat:
Prikgroep starten AZC, we zoeken hier vrijwilligers voor
Amber van Rijn zoekt Actieve prikker uit N-W gezocht voor filmpje Landelijke Opschoondag

Afsluiting (21:15 uur)


